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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
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totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 
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ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
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goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Het lekkerste plekje thuis 
is misschien wel je tuin.

365 dagen genieten van je tuin

Tuinfeestje op het lentegroene gras, zonnebaden in de zomerzon, 
banjeren tussen de herfstbladeren of ravotten in de sneeuw met je 
kinderen; de mooiste momenten beleef je in je tuin. Daar wil je veel 
en lang van genieten. Liefst het hele jaar door.

Het vier seizoenen concept van Stadhouders 
Hoveniers zorgt daar voor, 365 dagen per jaar. 
Met ruim 35 jaar ervaring en een team van 
échte tuinmannen gaan we niet voor minder. 
Wooncomfort stopt niet bij de buitendeur; 
daar begint het pas écht...!

Bel voor een afspraak met 073 - 532 4067
of kijk op www.stadhoudershoveniers.nl
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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banjeren tussen de herfstbladeren of ravotten in de sneeuw met je 
kinderen; de mooiste momenten beleef je in je tuin. Daar wil je veel 
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Het vier seizoenen concept van Stadhouders 
Hoveniers zorgt daar voor, 365 dagen per jaar. 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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FOKDAG SCHIJNDEL 2023

Beste leden, bezoekers, deelnemers, vrijwilligers, juryleden, chippers, geluidsmensen, 
tribunebouwers, tentenbouwers,  manege-eigenaren, EHBO, beveiligers, standhouders, horeca, 
toiletjuffrouw, sponsors, hengstenhouders, trainingsstallen, voorbrengers, wie ben ik vergeten?

Welkom allen, samen met jullie maken wij (bestuur) er weer een prachtig Friese Paardenfeest 
van. Als de fokdag in Nisse de generale repetitie was, wat een mooie collectie kwaliteits 
paarden, dan beloofd dat voor Schijndel een prachtige fokdag te worden.
Een super terrein, een prachtig verhoogd terras waarop iedereen prima zicht heeft op, indien 
gewenst, alle banen. We zijn blij met deze locatie, waar zonder beperking (Covid) nu gekeurd 
kan gaan worden.

Elke fokdag blijft een verrassing, wie zal nu kampioen worden, wie zal er toegevoegd worden 
aan het illustere rijtje kampioenen vanaf de oprichting?
In Nisse hadden we een superkampioen met een 9 op draf, Mirhte T., wat een geweldenaar. Wie 
komt op 1 in Schijndel?

Wie ben ik vergeten? Ja, dat zijn de coaches die u kunnen begeleiden tijdens de beide 
keuringsdagen. Hebt u vragen, bent u beginnend Friese paardenliefhebber, voor het eerst 
op een keuring, interesse in wat er allemaal plaatsvindt op deze prachtige terreinen? Meldt 
u zich bij het secretariaat. Zij zullen contact leggen met onze coaches o.a. Marina, Sylvia 
en Cees. Overigens, kunnen wij allen ons enthousiasme aanwenden om nieuwkomers te 
enthousiasmeren en lid te maken van onze vereniging.
Bovenal wens ik u heel veel plezier op de veulenkeuring en dressuurwedstrijden van het Friese 
Paard op zondag en natuurlijk op maandag, de fokdag van het Friese Paard Zuid-Nederland.

We gaan u allen zien.

Laten we van deze fokdag op deze unieke locatie een succes maken. Graag uw medewerking 
daarbij.
Heel veel succes met uw paarden en geniet van al het moois dat het Friese Paard je kan geven.

Met vriendelijke groet,

Voorzitter

Jan-Hein Stadhouders
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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STAPPENPLAN KEURING 
Vergeet uw paarden paspoort niet, als u met de paarden de weg op gaat!

Paard niet correct geënt, paard kan niet worden gekeurd 
Er wordt door ons streng gecontroleerd op de entingen. Wanneer deze niet correct zijn of 
wanneer het paspoort niet kan worden getoond kan het paard niet worden gekeurd, er is geen 
enkele uitzondering mogelijk. Het paard dient dan opnieuw aangemeld te worden voor een 
andere keuring. 
 
Onderstaand de regels omtrent de entingen:
A. Een basisenting Influenza, bestaande uit 2 inentingen, waarbij de 2e inenting    
minimaal 3 en maximaal 13 weken na de 1e enting moet zijn gegeven;
B. Vervolgens een jaarlijkse inenting, die niet later dan maximaal 12 maanden na de   
vorige inenting mag zijn toegediend. Voorbeeld: paard in 2022 geënt op 20 april,   
dient het in 2023 uiterlijk geënt te zijn op 19 april. 
LET OP: vanaf 2022 geldt er een nieuw vaccinatiebeleid voor paarden en pony’s.
Het aangepaste vaccinatiebeleid gaat uitsluitend gelden voor alle paarden en pony’s die 
vanaf 2022 geboren worden. Tot nu toe bestond de voor wedstrijden en keuringen verplichte 
basisvaccinatie tegen paardengriep (Influenza) uit twee entingen, waarbij tussen beide 
entingen minimaal 3 weken en maximaal 3 maanden tijd zit. Daar wordt nu een derde enting 
aan toegevoegd, die minimaal 5 maanden en maximaal 7 maanden na de tweede enting 
gegeven dient te zijn.

Hoofdnummers
Op de fokdag, voorafgaande aan de keuring van het paard/veulen, na de bovengenoemde 
controle op de entingen door het secretariaat van de fokdag ontvangt u de hoofdnummers van 
het paard/veulen. U betaalt hiervoor een borg van €10,00. Na afloop van de keuring levert u de 
nummers weer in bij het secretariaat en ontvangt u uw borg retour.

Chippen
Het veulen laten chippen op de fokdag: geboortebevestiging bij de Chipploeg inleveren. Op de 
chipkaart wordt een sticker geplakt met het chipnummer dat het veulen heeft gekregen. De 
chipkaart is voor uw eigen administratie.
Het KFPS heeft voor het chippen van paarden in tegenstelling tot het chippen van veulens geen 
verzekering afgesloten. Dit gebeurt dus geheel voor risico van de eigenaar van het paard. Zie 
voor overige bepalingen het keuringsreglement.

Inleveren stamboekpapier
Op de fokdag, voorafgaande aan de keuring van het paard dient het stamboekpapier ingeleverd 
te worden bij het ophalen van de hoofdnummers op het secretariaat.
LET OP : Van alle paarden die ter keuring worden aangeboden, dus ook van enters en twenters.
U ontvangt zo spoedig mogelijk het bijgewerkte stamboek papier van uw paard/veulen terug.
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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Meten
Iedere merrie / ruin vanaf 3 jaar voorafgaand van keuring laten meten.

Betaling
Op het KFPS-kantoor worden de keurings- en financiële gegevens verwerkt. Gemachtigde 
bedragen worden van uw rekening afgeschreven en bijgeschreven op de KFPS-rekening, u 
ontvangt hiervan schriftelijk bevestiging.
Niet-leden die een paard ter keuring aanbieden, zijn €25,00 aan de organiserende 
fokvereniging verschuldigd.
De kosten voor deelname aan de fokdagrubrieken, met uitzondering van de veulenrubrieken, 
zijn €6,00 per rubriek. Deze kosten dienen ter plaatse te worden voldaan.

Keuringsresultaat veulen
Het keuringsresultaat van veulens wordt op het bewijs van inschrijving vermeld wanneer een 
veulen een eerste, tweede of derde premie behaald heeft. Wanneer het veulen geen premie 
heeft behaald wordt hiervan niets op het bewijs van inschrijving vermeld. Bij de overige 
paarden worden alle keuringsuitslagen op het papier vermeld.

Centrale keuring
Alle veulens, merries en ruinen die in het keuringsseizoen 2023 een eerste premie behaald 
hebben kunnen worden aangemeld voor de centrale keuring van 2023.

Verzekering
Deelnemers dienen WA verzekerd te zijn. Het bestuur stelt zicht niet aansprakelijk voor 
ongevallen, vermissing of beschadigingen e.d. welke deelnemers, toeschouwers, materialen 
enzovoort mochten overkomen.

Voorbrengers
Komt u met een paard naar de keuring, zorg dan zelf voor een voorbrenger. Er lopen ook 
diverse voorbrengers die tegen een vergoeding uw paard kunnen voorbrengen. Of vraag een 
ringmeester naar beschikbare voorbrengers. Vergeet deze jongens na afloop echter niet te 
betalen! Ze hebben het op deze dagen al druk genoeg en rekenen het liefst na het rondje direct 
af. Laten we er met z’n allen een vlotte en sportieve keuring van maken. 
De voorbrengers en aanjagers van de paarden dienen in het wit gekleed te zijn. 

Toiletteren
Vanaf 2022 wordt er streng toegezien op het op de juiste manier van toiletteren van het paard/
veulen.
De tastharen rondom de ogen, mond en de neus mogen NIET meer worden afgeschoren of 
ingekort. Ook het uitscheren van de oren is verboden.  
Bij het weghalen van de overtollige haren uit de oren wordt het oor dicht ”geknepen” en 
worden alleen de uitstekende haren afgeknipt.
Indien het paard/veulen niet correct is getoiletteerd wordt het paard/veulen uitgesloten van 
deelname aan de keuring.



22

besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Herkeuring
Het KFPS biedt de mogelijkheid tot herkeuring. De herkeuring vindt plaats op de eerstvolgende 
geplande herkeuring. Een aanvraag tot herkeuring dient schriftelijk te worden ingediend binnen  
zeven dagen na de keuring.

Overige informatie
• Deelname aan de keuring is op eigen risico
• Voor alle keuringen geldt dat de algemeen geldende reglementen van het KFPS van 

toepassing zijn.
• De tarieven kunt u vinden op de website onder KFPS/de vereniging/tarieven.

Uitzonderingen
Daar waar het reglement niet in voorziet, beslist het bestuur.
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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WISSELTROFEE VOOR 43E FOKDAG

Sinds de 35e Fokdag van de vereniging heeft het bestuur een wisseltrofee voor de winnaar van 
de Fokdag Hilvarenbeek. Het is een fors bronzen beeld van een Fries paard.
Het prachtige bronzen beeld van een Fries paard is gemaakt door het kunstenaarsechtpaar 
Jean en wijlen Marianne Bremers. Er hoort een bijzonder verhaal bij dit beeld. Op de Fokdag 
Hilvarenbeek 2013 bezocht het kunstenaarsechtpaar het evenement en raakte daar zo  onder 
de indruk van de prachtige Friese paarden dat ze spontaan aanboden om er een beeld van 
te maken. Daarna is het beeld gecreëerd. Een proces dat op de voet werd gevolgd door onze 
voorzitter Jan-Hein Stadhouders in gezelschap van voormalig inspecteur Jan Hendriks. Onder 
hun deskundige oog gaf het echtpaar vorm aan het ideale Friese paard.
Het echtpaar uit Oisterwijk werkt nauw samen onder de naam Quatre Mains. Alle beelden 
worden letterlijk met vier handen gemaakt. Ze hebben een indrukwekkend oeuvre op hun naam 
staan waaronder beelden in opdracht voor de Nederlandse Koninklijke familie en de Koninklijke 
familie in België. In Nederland staan meer dan 120 monumenten van hun hand. 
De eerste winnaar van de wisseltrofee was de vierjarige stermerrie Goedele van de Demro 
Stables die op maandag 4 augustus 2014 werd gehuldigd als kampioen. Familie van Nuys van 
de Demro Stables uit Mierlo nam ook in 2015 de wisseltrofee mee naar huis. Dat jaar was 
hun 4-jarige stermerrie Juwiel H. fan Lutke Peinjum (Tsjalle x Jasper) dagkampioen. Het lukte 
ze helaas niet om het beeld voor de derde keer in de wacht te slepen. In 2016 won Mirthe M. 
(Onne x Jurjen) van eigenaar A. Vanderper uit West-Vleteren en hij mocht het beeld voor een 
jaar mee naar huis nemen. In 2017 ging de trofee naar dagkampioen Sinne van Stal Lagevoort, 
een Beart x Andries van trotse eigenaar M. van den Akker uit Heesch. In 2018 was het de 3 
jarige merrie Zilverschoon van Zomerstaete (Hessel 480 x Onne 476) in eigendom van L. Flier, 
Zomerstaete B.V. te Barendrecht die naar de kampioenstitel liep.
In 2019 was het de merrie Amalia van de Heemstede (Jehannes 484 x Norbert 444) gefokt en in 
eigendom van J.G. Peek-Lanser die als kampioen werd gehuldigd.
2020 was het jaar van Covid-19 en kon de fokdag op de nieuwe locatie in Schijndel helaas 
niet doorgaan en werd het beeld als oeuvreprijs overhandigd aan Leo Spanenburg voor zijn 
kampioenschappen in het verleden en zijn bijdrage aan onze fokvereniging.
In 2021 kon het beeld dan uiteindelijk uitgereikt worden op onze nieuwe keuringslocatie in 
Schijndel. De kroonmerrie Vita S.A. (Norbert x Beart) van A. Vanderper zorgde ervoor dat het 
beeld wederom mee mocht naar West-Vleteren.
In 2022 was het de merrie Jilske H. (Tiede 501) gefokt en in eigendom van W.H.P. Hendriks die 
na een spannend kampioenschap haar eigenaren in het zonnetje zette. Het beeld ging dit jaar 
mee naar Reusel. 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Bij Van Lokven BV bent u aan het juiste adres voor grondwerk en cultuurtechnische werken, 
advies, aanleg en onderhoud groen. Verwijderen van bomen en verwerken van groenafval.

Daarnaast zijn we actief in de verhuur van loaders,
mobiele kranen, minigravers en containers.

Wij leveren ophoogzand, tuinaarde, compost, houtsnippers, meststoffen,
tevens inname van puin en groenafval voor bedrijf en particulier.

We hebben  uitgebreide kennis, met name het specialisme 
van ons vakgebied zit in de mensen en machines.

Neem vrijblijvend contact met ons op en kijk wat
Van Lokven BV voor u of uw bedrijf kan betekenen.

✆ (073) 532 14 07 • info@vanlokvenbv.nl • www.vanlokvenbv.nl
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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PROGRAMMA zondag 30 juli 

9:00 tot ca. 16:00 uur  Dressuurwedstrijd hoofdring (tijd is indicatie)
12:00 uur Aanvang veulenkeuring

Rubriek 1A Hengstveulens   12:00 uur – 13:40 uur
Rubriek 2A Merrieveulens  13:40 uur – 15:40 uur
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Markus 491 Sport 
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Fonger 478 Sport
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Menne 496 Sport
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Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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PROGRAMMA maandag 31 juli 

9:00 uur: Aanvang keuring aan de hand in 3 banen. 

middagprogramma

13:10 uur:   Opening middagprogramma door voorzitter

13:15 uur: HENGSTENSHOW deel 1

13.30uur:   Verkiezing Beste hengstveulen

13:45 uur:   Verkiezing Beste merrieveulen

14:00 uur: Jeugdkampioenschap
Hieraan mogen deelnemen het (reserve-)Beste merrieveulen en de twee beste enters en 
twenters met een 1e premie

14:15 uur: Tuigrubriek Open klasse Regio Zuid

14:30 uur: HENGSTENSHOW, deel 2

14:45 uur: KAMPIOENSCHAP 3 JARIGE MERRIES
Hieraan mogen deelnemen alle 3 jarige merries met een 1e premie 

15:00 uur: Tuigrubriek Dames Klasse Regio Zuid

15:15 uur: HENGSTENSHOW, deel 3 

15:30 uur: KAMPIOEN 4 JAAR EN OUDERE MERRIES 
Hieraan mogen deelnemen de twee hooggeplaatsten uit de rubrieken 5,7,8,9 en 10, mits zij een 
1e premie hebben behaald.

15:45 uur: ALGEHEEL KAMPIOENSCHAP: 
Hieraan mogen deelnemen de jeugdkampioen en de reserve jeugdkampioen, de kampioen en 
reservekampioen 3 jarige merries en de kampioen en de reserve kampioen 4-jaar e.o.

16:00 uur: Einde

Voor de laatste stand van zaken kijk steeds op www.friesepaardzuidnederland.nl
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  

20
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- REDSUN CERASUN VANAF €52,00 / M2
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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KEURINGSPROGRAMMA zondag 30 juli
aanvang 12.00 uur

Rubriek 1A, Hengstveulens 12.00 - 12.50 uur Baan 1
Cat.nr. 1 - 9

Rubriek 1B, Hengstveulens 12.50 - 13.40 uur Baan 1
Cat.nr. 10 - 18

Rubriek 2A, merrieveulens 13.40 - 14.40 uur Baan 1
Cat.nr. 19 - 28

Rubriek 2B, merrieveulens 14.40 - 15.40 uur Baan 1
Cat.nr. 29 - 38
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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KEURINGSPROGRAMMA maandag 31 juli
aanvang 09.00 uur

Rubriek 1, Hengstveulens 09.00 - 10.10 uur Baan 1
Cat.nr. 39 - 49

Rubriek 2A, merrieveulens 10.10 - 11.00 uur Baan 1
Cat.nr. 50 - 58

Rubriek 2B, merrieveulens 11.00 - 11.50 uur Baan 1
Cat.nr. 59 - 67

Rubriek 3, entermerries 09.00 - 09.20 uur Baan 2
Cat.nr. 68 - 70

Rubriek 4, twentermerries 09.20 - 10.00 uur Baan 2
Cat.nr. 71 - 77

Rubriek 5, opname 4+ 10.00 - 10.45 uur Baan 2
Cat.nr. 78 - 83 Alle paarden moeten om 10.00 uur klaar staan voor de vooropstelling

Rubriek 6A, opname 3 jaar 09.00 - 09.45 uur Baan 3
Cat.nr. 84 - 91 Alle paarden moeten om 09.00 uur klaar staan voor de vooropstelling

Rubriek 6B, opname 3 jaar 09.45 - 10.30 uur Baan 3
Cat.nr. 92 - 99 Alle paarden moeten om 09.45 uur klaar staan voor de vooropstelling

Rubriek 6C, opname 3 jaar 10.30 - 11.15 uur Baan 3
Cat.nr. 100 - 107 Alle paarden moeten om 10.30 uur klaar staan voor de vooropstelling

Rubriek 6D, opname 3 jaar 11.15 - 12.00 uur Baan 3
Cat.nr. 108 - 114 Alle paarden moeten om 11.15 uur klaar staan voor de vooropstelling

Rubriek 6E, opname 3 jaar 12.00 - 12.45 uur Baan 3
Cat.nr. 115 - 121 Alle paarden moeten om 12.00 uur klaar staan voor de vooropstelling

Rubriek 7, graadverhoging 4+ 10.45 -11.30 uur Baan 2
Cat.nr. 122 - 129

Rubriek 8, ster 4-6 jaar 11.30 - 12.00 uur Baan 2
Cat.nr. 130 - 134

Rubriek 9, ster 7+ 12.00 - 12.20 uur Baan 2
Cat.nr. 135 - 137

Rubriek 10, kroonmerries 12.20 - 12.45 uur Baan 2
Cat.nr. 138 - 141

Uw infra partner van A tot Z

-(sier) bestrating

-grondwerk

-riolering

-terreininrichting

www.slegerstotaalbouw.nl
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 

23

Uw infra partner van A tot Z

-(sier) bestrating

-grondwerk

-riolering

-terreininrichting

www.slegerstotaalbouw.nl



22

besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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KAMPIOENSKEURING Fokdag Schijndel 2023

Beste Hengstveulen: 
Hieraan mogen deelnemen de twee beste hengstveulens van de keuring op zondag en de twee 
beste hengsveulens van de keuring op maandag met een eerste premie. Deze worden hiervoor 
uitgenodigd. Dit wordt beide dagen aan het eind van de individuele keuring bekend gemaakt. 

Geselecteerd voor het beste hengstveulen: _________________________________

BESTE HENGSTVEULEN: ______________________________________________  
 

Beste Merrieveulen: 
Hieraan mogen deelnemen de twee beste merrieveulens van de keuring op zondag en de twee 
beste merrieveulens van de keuring op maandag met een eerste premie. Deze worden hiervoor 
uitgenodigd. Dit wordt beide dagen aan het eind van de individuele keuring bekend gemaakt.
Geselecteerd voor het beste merrieveulen: _________________________________

BESTE MERRIEVEULEN: ______________________________________________  
    
Het bestuur behoudt zich het recht voor om dit aantal aan te passen naar gelang aanbod.

JEUGDKAMPIOEN: 
Hieraan mogen deelnemen uit de rubrieken 3 en 4 de twee beste enters en twenters met een 
eerste premie. Deze rubrieken zijn tijdens de keuring in de ochtend op tal gezet. Ook mag het 
Beste merrieveulen en Reserve-beste merrieveulen deelnemen aan het jeugdkampioenschap.

Geselecteerd voor het jeugdkampioenschap: ________________________________

JEUGDKAMPIOEN: __________________________________________________
    
RESERVE JEUGDKAMPIOEN: __________________________________________ 

KAMPIOEN 3-JARIGE MERRIES: _______________________________________
Hieraan mogen deelnemen uit rubriek 6 alle merries met een 1e premie.

Geselecteerd voor het kampioenschap 3 jarige merries: _______________________

KAMPIOEN 3-JARIGE MERRIES: _______________________________________

RESERVE KAMPIOEN 3-JARIGE MERRIES: _______________________________
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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KAMPIOEN 4 JAAR EN OUDERE MERRIES: 
Hieraan mogen deelnemen uit de rubrieken 5-7-8-9-10 de twee hoogst geplaatsten merries 
met een eerste premie. 

Geselecteerd voor het kampioenschap 4 jaar e.o. merries: ______________________  
  
KAMPIOEN 4 JAAR E.O. MERRIES: _____________________________________

RESERVE KAMPIOEN 4 JAAR E.O. MERRIES: ______________________________

ALGEHEEL KAMPIOENSCHAP: gesponsord door Havens
Hieraan mogen deelnemen de jeugdkampioen en de reserve jeugdkampioen, de kampioen 
en reserve kampioen 3-jarige merries en de kampioen en reservekampioen 4 jaar en oudere 
merries

Geselecteerd voor het algeheel kampioenschap: _____________________________

ALGEHEEL KAMPIOEN: ______________________________________________
  
ALGEHEEL RESERVE KAMPIOEN: ______________________________________

NB: Alleen leden van de fokvereniging Zuid-Nederland, die voorafgaand aan de fokdag hun 
lidmaatschap hebben voldaan kunnen deelnemen aan het kampioenschap.
Uitgesloten van deelname aan de kampioenskeuring zijn: 
• Deelnemers die op de fokdag lid zijn geworden. 
• Leden woonachtig boven de denkbeeldige lijn van de rivier de Waal, die na 1 januari 2022 

lid zijn geworden. 
• Nakomelingen van niet door het KFPS erkende hengsten.

De merries en ruinen met een eerste premie en alle veulens met een eerste premie 
kunnen worden aangemeld voor de centrale keuring! 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Peters Aanhangwagens   |   Vismeerstraat 10   |   5384 VL  Heesch   |   0412 45 1066 

WWW.PETERSAANHANGWAGENS.NL 

Vakkundig snoeien en rooien van bomen voor particulieren  
en bedrijven. Verkoop van haardhout en houtsnippers. 

Neem voor advies over 
rooi- en snoeiwerk vrijblijvend contact met ons op.

013 - 511 3900   •   06 40 41 25 97   •   janvrijsewijk@gmail.com
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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LIJST FOKDAGKAMPIOENEN Esbeek/Hilvarenbeek/Schijndel

1980 Astrix (Hotse), Vos uit Vlissingen
1981 Astrix (Hotse), Vos uit Vlissingen
1982 Wietske D. (Hearke), H. van Hemert uit Zuilichem
1983 Dieuwke W. (Lammert), P. Smeets uit Maren-Kessel
1984 Whita (Tsjalling), A. Bos uit St Anthonis
1985 Camilla (Meindert), N. Swinkels uit Culemborg
1986 Dieuwke W. (Lammert), Rademacher uit Hoengen
1987 Andrea (Oege), P. van Eulem uit Kaatsheuvel
1988 Faemke (Marko), J. Hendriks uit Lithoyen
1989 Hanneke Boszorg (Lammert),. A. Bos uit St. Anthonis
1990 Hanneke Boszorg (Lammert), A. Bos uit St. Anthonis
1991 Rimke H. (Gerlof), J. Hendriks uit Lithoyen
1992 Tetske Boszorg (Hannes), A. Bos uit St Anthonis
1993 Tetske Boszorg (Hannes), T. Kop Jansen uit Rotterdam
1994 Wyke (Oepke), Damen uit Geldermalsen
1995 Jilke (Teunis), W. Heurkens uit Schaijk
1996 Aukje Boszorg (Piter), A. Bos uit St Anthonis
1997 Aukje Boszorg (Piter), A. Bos uit St. Anthonis
1998 Aukje Boszorg (Piter), A. Bos uit St. Anthonis
1999 Merchje K. (Wicher), M. Milchien uit Deurningen
2000 Silke (Teunis) P. van Hoof uit Lieshout
2001 Vroukje van Ravensbos (Teunis), L. Spanenburg uit Boxtel
2002 Celien fan de Ketting (Folkert), L. Spanenburg uit Boxtel
2003 Anne Rimke H. (Feitse), J. Hendriks uit Lithoyen
2004 Dienke B. (Adel), P. van Bree uit Someren
2005 Harmke fan ’t Wegje (Feitse), Damen uit Geldermalsen
2006 Harmke Sanne W. (Sape), De Hommershoeve uit Gameren
2007 Ontje W. (Folkert), J. Peeters uit Hoogeloon
2008 Dirkje Dopey van W. (Lolke), De Hommershoeve uit Gameren
2009 Tieneke R. (Felle) J.H. Rietveld uit Sprang-Capelle
2010 Willemke A. fan de Eibershof (Doaitsen), Mevr. S. de Jongh-Rijkers uit Heijningen
2011 Coryolob (Jisse), Demro Stables, Mierlo
2012 Bryske-Dame (Jerke), J.G.M.Drost uit Heeswijk Dinther
2013 Trudi (Wikke) W. Hendriks, Reusel
2014 Goedele van de Demro Stables (Pier), Demro Stables, Mierlo
2015 Juwiel H. fan Lutke Peinjum (Tsjalle), Demro Stables, Mierlo
2016 Mirthe M.(Onne), A. Vanderper, West-Vleteren
2017 Sinne van Stal Lagevoort (Beart), M. van den Akker, Heesch 
2018 Zilverschoon van Zomerstaete (Hessel), L. Flier, Zomerstaete B.V. te Barendrecht
2019 Amalia van de Heemstede (Jehannes), J.G. Peek – Lanser, Houten
2020 Geen fokdag ivm Covid-19
2021 Vita S.A. (Norbert), A. Vanderper, West-Vleteren
2022 Jilske H. (Tiede 501)  W.H.P. Hendriks uit Reusel
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Dekstation, Trainingsstal &
verkoop van Friese paarden

Familie Age Okkema
De Mersken 6

9248 WR Siegerswoude  (NL)
M +31(0) 650 247 820

info@staldemersken.nl

(Thorben x Doeke) 1.69m
“Laagverwant, chique, formaat en karakter”

Wibout 511 SPORT

Jimte 533
(Ulbrân x Epke) 1.67m
“Als kampioen geboren“

(Dries x Abe) 1.69m 
“Duurzaamheid in bouw en beweging”

Martzen 521 SPORT-ELITE

(Ulbrân x Thorben) 1.64m
“Overtuigd op alle vlakken”

Kanne 534

(Tsjalle x Oepke) 1.69m
“Top vererver van een nieuw tijdperk”

Jehannes 484 SPORT-ELITE

����������������
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Menne 496 Sport
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Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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RUBRIEK 1A
Premiekeuring van hengstveulens

Aanvang: 12.00 - 12.50 uur Baan 1

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld
 Mevr. M. Nagtegaal-Valkering, Egmond aan den Hoef(aspirant)

001 Ysbrand R 202300215 VVR H
 Geb.: 02-11-2023 Aft.: -
 V. Faust 523 201703412 Stb AAA
 M. Tooske van Diphoorn 201401728 Stb Ster Sport Chipnr: 528210004120670
 MV. Alke 468 200800310 Stb Sport AA
 Fokker/Eig.: Fam. Raaijmakers, Geffen

002  Weereld fan de Lage Rielen 202300240 VVR H
 Geb.: 23-02-2023 Aft.: -
 V. Teun 505 201400668 Stb Sport AAA
 M. Zonne B.C. 201502249 Stb Ster AAA Chipnr: 528210004256746
 MV. Djoerd 473 200902064 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: Bert Cornelis, Lichtaart

003 Wytse van de Roest 202300586 VVR H
 Geb.: 20-03-2023 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Sietske v.d. Roest 200501275 Stb Ster Pref A *4 Chipnr: 528210000577621
 MV. Sape 381 199732061 Stb Sport
 Fokker/Eig.: A. de Bie, St. Oedenrode
 
004 Wiebe K. 202301300 VVR H
 Geb.: 25-03-2023 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Zanna van stal Zadelhoff 201500437 Stb Ster Chipnr: 528210004229791 MV. Pier 448  
 200501700 Stb Sport AA
 Fokker/Eig.: R. Koopmans, Maren-Kessel

005 Ytske S 202300861 VVR H TE KOOP
 Geb.: 04-05-2023 Aft.: -
 V. Elias 494 200900910 Stb Sport-Elite
 M. Roos van de Gonda 201302079 Stb Ster Chipnr: 528210002984515
 MV. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: Lilian Staring, Gassel
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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HENGSTEN
BESCHIKBAAR BIJBESCHIKBAAR BIJBESCHIKBAAR BIJ

Alwin 469 – Arent 515
Auwert 514 – Boet 516

Jouwe 485 – Kees 531
Maurus 441 – Tiede 501

Tjebbe 500 – Willem 508

Bartele 472 – Faust 523
Gerben 479 – Haitse 425
Stendert 447 – Take 455

Veenstraat 1
6741 EC Lunteren (Gld.)  

Ingang Goorsteeg 25
0318-483284  

dekstation@denieuweheuvel.com 
www.denieuweheuvel.com

U BENT VAN HARTE WELKOM BIJ

• Gerenomeerde EU stal
• Vers- en diepvriessperma

• Keuringsklaar maken
• Beleren en trainen onder

het zadel en in het tuig 

Bekijk alle 
info over onze 

hengsten:

Tiede 501 Sport AAA

Arent 515 Sport AAA
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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006 Wierd van d’n Meulenpad 202301120 VVR H TE KOOP
 Geb.: 15-04-2023 Aft.: -
 V. Jurre 495 201102129 Stb Sport-Elite AAA
 M. Maria L. 200403349 Stb Ster Chipnr: 528210000519631
 MV. Wierd 409 199938871 Stb Sport
 Fokker/Eig.: J.M. Janssen, Vogelwaarde

007 Ynze 202301173 VVR H
 Geb.: 18-04-2023 Aft.: -
 V. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 M. Frederike f. ‘e Hurddraversdyk 200900084 Stb Ster Chipnr: 528210002379320
 MV. Maurits 437 200400178 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Mevr. Bernadette Rooijen, Huijbergen

008 Yip fan Dulve 202301625 Vb H
 Geb.: 25-04-2023 Chipnr: 528210006840297 Aft.: -
 V. Ulbrân 502 201400483 Stb Sport AAA
 M. Yanneke fan Dulve 201500788 Stb Model AA Chipnr: 528210004118925
 MV. Tsjalke 397 199821321 Stb
 Fokker/Eig.: Mevr. W.P.H. van Tilborg, Wijk en Aalburg

009 Wippe van de Terp 202302080 VVR H
 Geb.: 27-04-2023 Aft.: -
 V. Fonger 478 200903499 Stb Sport AAA
 M. Wepke van de Terp 201501723 Stb Ster Chipnr: 528210004112551
 MV. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: J.H.A.A. Stadhouders, Geffen
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Julianastraat 27  5351 AL Berghem 
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Fb: dierenartsenpraktijk berghem 



21

Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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RUBRIEK 1B
Premiekeuring van hengstveulens

Aanvang: 12.50 - 13.40 uur Baan 1

Jury: Dhr. M. Gasseling, Didam
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld
 Mevr. M. Nagtegaal-Valkering, Egmond aan den Hoef(aspirant)

010  Yaya van het Binnenveld 202301619 VVR H
 Geb.: 05-03-2023 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Ise van het Binnenveld 201800229 Stb Ster Chipnr: 528210004843962
 MV. Nane 492 201201609 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: M. Haerkens, Heeswijk

011 Yst van de Maaskanthoeve 202302500 VVR H
 Geb.: 05-05-2023 Aft.: -
 V. Martzen 521 201200259 Stb Sport-Elite AA
 M. Roaske 201300485 Stb Ster Chipnr: 528210002389284
 MV. Stendert 447 200501629 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: H. & F. van Rossum, Maren-Kessel

012 Willem van stal Herven 202301793 VVR H
 Geb.: 05-06-2023 Aft.: -
 V. Herre 524 201800533 Stb AAA
 M. Trix van Stal Herven 201400529 Stb Ster Chipnr: 528210004014504
 MV. Wikke 404 199903451 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Mevr. M.J.J.M. van Leeuwen, Afferden

013 W.T.F NNF 202302242 VVR H
 Geb.: 05-11-2023 Aft.: -
 V. Sake 449 200503180 Stb Sport AAA
 M. Bagheera van de Vaartkant 200803974 Stb Ster Chipnr: 967000001525877
 MV. Tsjabring 429 199809181 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Mevr. A.G. Robbe, Loon op Zand

014 Zihno van het Binnenveld 202302044 VVR H
 Geb.: 16-05-2023 Aft.: -
 V. Ulbrân 502 201400483 Stb Sport AAA
 M. Liz van het Binnenveld 201900578 Stb Ster Chipnr: 528210004698314
 MV. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: M. Haerkens, Heeswijk
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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015 Wytse R. v d Dinherseweg 202302195 VVR H TE KOOP
 Geb.: 18-05-2023 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Baukje v.d. Dintherseweg 200804809 Stb Chipnr: 528210002075464
 MV. Tsjerk 328 199008331 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: Dhr. F. Raaijmakers, Nistelrode

016 Yerrie fan Laurena 202302245 VVR H
 Geb.: 23-05-2023 Aft.: -
 V. Wibout 511 201501285 Stb Sport AAA
 M. Mirke fan de Slachtedyk 201200985 Stb Ster AA Chipnr: 528210002375780
 MV. Reinder 452 200500407 Stb Sport AA
 Fokker/Eig.: Dressuur- en menstal Laurena, Alphen

017 Wouter driske p 202302285 VVR H
 Geb.: 24-05-2023 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Driske Rjitske P. 201702946 Stb Ster AA Chipnr: 528210004707954
 MV. Onne 376 199619181 Stb Sport
 Fokker/Eig.: J. Peeters, Hoogeloon

018 Wiebe mike Lieke E 202302589 VVR H
 Geb.: 31-05-2023 Aft.: -
 V. Faust 523 201703412 Stb AAA
 M. Lieke fan Bosmasate 201102192 Stb Ster Chipnr: 528210002378000
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: W.J. van Es en/of D.A.M. v.d. Steijn, Vorstenbosch
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Tymen 503  Sport
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Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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RUBRIEK 2A
Premiekeuring van merrieveulens

Aanvang: 13.40 - 14.40 uur Baan 1

Jury: Dhr. M. Gasseling, Didam
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld
 Mevr. M. Nagtegaal-Valkering, Egmond aan den Hoef(aspirant)

019 Watnou NNF 202300220 VVR M
 Geb.: 20-02-2023 Aft.: -
 V. Sake 449 200503180 Stb Sport AAA
 M. Susan M. v/d Slothoeve 201302882 Stb Ster Chipnr: 528210002985120
 MV. Maurits 437 200400178 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Mevr. A.G. Robbe, Loon op Zand

020 Yoko Pleuni T. 202300800 VVR M
 Geb.: 04-05-2023 Aft.: -
 V. Jurre 495 201102129 Stb Sport-Elite AAA
 M. Pleuni Wytske T. 200503460 Stb Ster Chipnr: 528210000541107
 MV. Teunis 332 199002891 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: J.A. Toonen, Maren-Kessel

021 Yule v.d. Schuppestraat 202303045 VVR M
 Geb.: 04-06-2023 Aft.: -
 V. Faust 523 201703412 Stb AAA
 M. Fenne v.d. Schuppestraat 200904928 Stb Model AA Chipnr: 528210002377886
 MV. Jisse 433 200305113 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: Kinderen v/d Wijdeven, St.Oedenrode

022 Yfke van Hoeve ‘t Raamzicht 202300893 VVR M
 Geb.: 04-07-2023 Aft.: -
 V. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 M. Namcke van de Stierenweg 200403550 Stb Ster Chipnr: 528210000526076
 MV. Tsjerk 328 199008331 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: G.P.M. Weren, Mill

023 Wiskje van het Leuven 202301033 VVR M
 Geb.: 14-04-2023 Aft.: -
 V. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 M. Ziandra van het Leuven 201500833 Stb Ster Chipnr: 528210004314067
 MV. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: A.W.M. Reuvers, Oss
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Onze liefde voor paarden heeft er voor 
gezorgd dat talloze tevreden klanten u voor 
zijn geweest met het kopen van een paard, 
zowel binnen Europa als ver daarbuiten.

Onze passie is het fokken, opfokken en 
verkopen van kwaliteitsvolle friese paarden en 
hiernaast ook nog het verkopen van de P.R.E 
(Pura Raza Española ) en de Andalusiër. 
Het vinden van de juiste ‘match’ staat bij ons 
voorop! Het kopen van een paard is pure 
emotie van beide kanten.

Om een eerste indruk te krijgen van ons 
diverse aanbod kunt u kijken op onze 
website www.frysk-andaluz.com

Wij helpen u graag bij het vinden van u 
droompaard!

Our love for horses has ensured that 
countless satisfied customers have preceded 
you in buying their dreamhorse, both within 
Europe and far beyond.

Our passion is breeding, raising and selling 
quality Friesian horses and alongside this, 
selling the P.R.E (Pura Raza Española ) and 
the Andalusian horse. Finding the right 
‘match’ is our top priority! Buying a horse is 
pure emotion on both sides.

To get a first impression of  our diverse offer, 
please have a look at our website 
www.frysk-andaluz.com.

We will be happy to help you find your dream 
horse! 
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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hiernaast ook nog het verkopen van de P.R.E 
(Pura Raza Española ) en de Andalusiër. 
Het vinden van de juiste ‘match’ staat bij ons 
voorop! Het kopen van een paard is pure 
emotie van beide kanten.

Om een eerste indruk te krijgen van ons 
diverse aanbod kunt u kijken op onze 
website www.frysk-andaluz.com
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Our love for horses has ensured that 
countless satisfied customers have preceded 
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Europe and far beyond.
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quality Friesian horses and alongside this, 
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024 Yinske 202301226 VVR M
 Geb.: 16-04-2023 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Bieke 201600632 Stb Kroon Sport AA Chipnr: 528210004462043
 MV. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. M. Schreven, Weert

025 Ytsje fan aon it Spoarwei 202301143 VVR M
 Geb.: 16-04-2023 Aft.: -
 V. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 M. Heabeltsje 201000276 Stb Ster Chipnr: 528210002394128
 MV. Maurits 437 200400178 Stb Sport
 Fokker/Eig.: D.G.M. Schoenmakers, Gilze

026 Zhita 202301093 VVR M
 Geb.: 16-04-2023 Aft.: -
 V. Tjebbe 500 201400541 Stb Sport AAA
 M. Ghita W.T. 201800873 Stb Chipnr: 528210004860786
 MV. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: W. Thijssen, Meijel

027 Wieteke Aafke G 202301270 VVR M
 Geb.: 20-04-2023 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Aafke G. 201602422 Stb Ster Chipnr: 528210004470832
 MV. Mewes 438 200401257 Stb
 Fokker/Eig.: Dhr. P.L.M. Geerts, De Mortel

028 Yfke WB 202303118 VVR M
 Geb.: 22-04-2023 Aft.: -
 V. Alger 522 201602890 Stb AAA
 M. Joy Applonia 201901300 Stb Ster Chipnr: 528210006021469
 MV. Jurre 495 201102129 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. H. ter Wijlen, Brucht
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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RUBRIEK 2B
Premiekeuring van merrieveulens

Aanvang: 14.40 - 15.40 uur Baan 1

Jury: Dhr. M. Gasseling, Didam
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld
 Mevr. M. Nagtegaal-Valkering, Egmond aan den Hoef(aspirant)

029 Yuulke fan Laurena 202301565 VVR M
 Geb.: 22-04-2023 Aft.: -
 V. Ulbrân 502 201400483 Stb Sport AAA
 M. Teunke fan de Slachtedyk 201400669 Stb Kroon Sport AAA Chipnr: 528210004111089
 MV. Wylster 463 200704635 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: Dressuur- en menstal Laurena, Alphen

030 Zelma van Rijsingen 202301661 VVR M
 Geb.: 26-04-2023 Aft.: -
 V. Faust 523 201703412 Stb AAA
 M. Zelda van de Stoven 200705017 Stb Ster Prest Chipnr: 528210000779035
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: M.Th. van Erp, St. Oedenrode

031 Zwaantje van Weelde 202301461 VVR M
 Geb.: 27-04-2023 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Eefke fan it Hiem 200904108 Stb Model AA Chipnr: 528210002078755
 MV. Norbert 444 200400578 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. S.A. Hoitsma, Goirle

032 Xaphyre Dame 202303142 VVR M
 Geb.: 05-06-2023 Aft.: -
 V. Faust 523 201703412 Stb AAA
 M. Magyske Dame 200402031 Stb Ster Chipnr: 528210000525445
 MV. Jasper 366 199520431 Stb Sport Elite Pref
 Fokker/Eig.: A.O.G. Jansen & S. Munoz, Alblasserdam

033 Wietske N. van het Hermalen 202302054 VVR M
 Geb.: 05-10-2023 Aft.: -
 V. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 M. Nienke van Stal Sluisweg 201202049 Stb Ster Chipnr: 528210002374733
 MV. Fabe 348 199311601 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: W. Lucius, Schijndel
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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W. Lokhorst Agriservice B.V. is een 
professioneel reinigingsbedrijf voor 
het reinigen van uw (paarden)stallen. 
Wij werken uitsluitend met professioneel 
reinigingsapparatuur en gemotiveerd 
personeel. Zowel binnen Nederland als 
daarbuiten. Ook desinfectie of vliegenbe-
handeling kunnen wij voor u verzorgen. 
Voor het reinigen van binnenbakken en 
gevels gebuiken wij onze hoogwerkers. 

Wij komen graag bij u langs om onze 
diensten verder toe te lichten.

Meikade 25, 6744 TA Ederveen, T. 0318 487778, M. 06 5120 9643, willemlokhorst@hetnet.nl

W. LOKHORST
Stalreiniging en Desinfectie
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Wietske T. 201502174 Stb Ster Chipnr: 528210004287637
 MV. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: W.A. Toonen, Alem
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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044 Werner van de Boezem 202302185 VVR H
 Geb.: 05-10-2023 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Amarenske van de boezem 201600358 Stb Ster Chipnr: 528210004340010
 MV. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: Mej. H.J. v.d. Linden, Brakel

045 Wûnder van Weelde 202302100 VVR H
 Geb.: 05-11-2023 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Elske van Weelde 201700984 Stb Kroon AA Chipnr: 528210004691331
 MV. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. S.A. Hoitsma, Goirle

046 Wouter WK van de Uiterdijk 202302198 VVR H
 Geb.: 22-05-2023 Aft.: -
 V. Wolter 513 201502273 Stb AA
 M. Warna fan S. 200701444 Stb Ster Chipnr: 528210000774977
 MV. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: Mevr. W. Kruissen, Geldermalsen

047 Wytse van d’n Meulenpad 202302477 VVR H TE KOOP
 Geb.: 23-05-2023 Aft.: -
 V. Jurre 495 201102129 Stb Sport-Elite AAA
 M. Idske van d’n Meulenpad 201001516 Stb Ster Chipnr: 528210002394601
 MV. Gjalt 426 200244671 Stb Sport
 Fokker/Eig.: J.M. Janssen, Vogelwaarde

048 Ysbrand van Es 202302559 VVR H
 Geb.: 31-05-2023 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Elscke van de Klei 200900619 Stb Ster Chipnr: 528210002077598
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: C.H. van Es, Sliedrecht

049 Ypke APG 202303126 VVR H
 Geb.: 06-03-2023 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Sterre Sapke 200503515 Stb Ster Chipnr: 528210000573239
 MV. Jasper 366 199520431 Stb Sport Elite Pref
 Fokker/Eig.: Monica de Boer-Lastdrager, Wouwse Plantage
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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SOLLICITEER DIRECT!
T&G Groep is een groeiende buitendienstverlener. Daarom zijn we op zoek naar extra 
buitenkrachten! Dit kan vanalles zijn; hoveniers, stratenmakers, machinisten, grondwerkers, noem 
maar op. Alle vacatures zijn terug te vinden op onze website.

Zit er iets voor jou bij? Stuur ons een mail met je CV en mo�va�e. De koffie staat klaar!

www.teng-groep.nl  vacature@teng-groep.nl

(Opperman) stratenmakers
Een straathamer is ondertussen een verlengstuk van je 
arm geworden. Je staat voor de kwaliteit van het werk 
dat je aflevert. Samen met collega’s ga je voor 
vakmanschap en daar ben je trots op!

Allround buitenkracht
Je zult breed worden ingezet, zowel in het onderhoud 
als in de aanleg. Je bent een harde werker die niet 
terugdeinst voor een uitdaging omdat je vertrouwd op 
je gezond boerenverstand en een prak�sche kijk.

Grondwerkers
Je bent het verlengstuk van onze stratenmakers. Een 
grondige doener!

Machinisten
Jij bent gek op alle machines; onkruidbranders, maaiers, 
noem maar op. Jij weet hoe je ze bestuurt en 
onderhoudt. Ook is het handig als je in bezit bent 
rijbewijs BE zodat je direct aan de slag kunt!  
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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RUBRIEK 2A
Premiekeuring van merrieveulens

Aanvang: 10.10 - 11.00 uur Baan 1

Jury:  Mevr. C. Terpstra-v.d. Meer, Ee
 Dhr. F. Smits, Sondel
 Mevr. E. van Wijk-Rosier, Woubrugge(aspirant)

050 Ziva van Es 202300435 VVR M
 Geb.: 16-03-2023 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Saphira fan Steendans 201300653 Stb Ster AA Chipnr: 276020000253052
 MV. Stendert 447 200501629 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: C.H. van Es, Sliedrecht
 Fokker: C.H. van Es, Sliedrecht
 Eig.: A.J. van Es, Sliedrecht

051 Yfke van ‘t Groothoogland 202300885 VVR M
 Geb.: 31-03-2023 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Meike Lotte L van de Steenhaar 201200886 Stb Chipnr: 528210002376094
 MV. Tymon 456 200601313 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: P. Kaldenberg, Herwijnen

052 Zon Boszorg 202301127 VVR M
 Geb.: 04-01-2023 Aft.: -
 V. Pier 448 200501700 Stb Sport AA
 M. Cleo 201601708 Stb Kroon AA Chipnr: 276020000490696
 MV. Uldrik 457 200601504 Stb AAA
 Fokker/Eig.: Stoeterij Boszorg B.V., St. Anthonis

053 Yente van Es 202301099 VVR M
 Geb.: 04-07-2023 Aft.: -
 V. Ulbrân 502 201400483 Stb Sport AAA
 M. Meike W.T. 200405199 Stb Ster Chipnr: 528210000502773
 MV. Tsjerk 328 199008331 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: C.H. van Es, Sliedrecht

054 Wienke van de Terp 202301312 VVR M
 Geb.: 04-08-2023 Aft.: -
 V. Ulbrân 502 201400483 Stb Sport AAA
 M. Jolke van de Terp 201101086 Stb Ster A Chipnr: 528210002389883
 MV. Anders 451 200014251 Stb Sport-Elite A
 Fokker/Eig.: J.H.A.A. Stadhouders, Geffen
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Vos Capelle
Voor een gezonde groei van jouw 

bomen, planten en gras
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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055 Yente van de Broekstraat 202301103 VVR M
 Geb.: 04-09-2023 Aft.: -
 V. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 M. Feye van de Oude kleefsebaan 201702832 Stb Ster Chipnr: 528210004508088
 MV. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: P.H.S. / I.C.A Roelofs van de Laar, Oploo

056 Zara G 202301118 VVR M
 Geb.: 04-11-2023 Aft.: -
 V. Hilbrand 525 201801236 Stb AAA
 M. Willeke H. 200702138 Stb Ster Pref Chipnr: 528210000777798
 MV. Sjaard 320 198900821 Stb
 Fokker/Eig.: Dhr. P.L.M. Geerts, De Mortel

057 Yfke van de Maaskanthoeve 202301166 VVR M
 Geb.: 13-04-2023 Aft.: -
 V. Gosse 526 201802385 Stb AAA
 M. Wendy B. 200704494 Stb Ster Pref *4 Chipnr: 528210002026186
 MV. Rindert 406 199717271 Stb Sport
 Fokker/Eig.: H. & F. van Rossum, Maren-Kessel

058 WYFKE O 202301169 VVR M
 Geb.: 18-04-2023 Aft.: -
 V. Meinte 490 201200609 Stb Sport-Elite AA
 M. Lyfke 201902273 Stb Ster Chipnr: 528210006034725
 MV. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: W. den Otter, Bruchem
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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Premiekeuring van merrieveulens

Aanvang: 11.00 - 11.50 uur Baan 1

Jury:  Mevr. C. Terpstra-v.d. Meer, Ee
 Dhr. F. Smits, Sondel
 Mevr. E. van Wijk-Rosier, Woubrugge(aspirant)

059 Yasmina fan Equilibrium 202301338 VVR M
 Geb.: 19-04-2023 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Lyalda fan ‘t Hoogeland 201901132 Stb Chipnr: 528210006022461
 MV. Eise 489 200904920 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: Mrs. Veronika Biedai, Chelmsford

060 Wendy fan Preiss 202301710 VVR M
 Geb.: 25-04-2023 Aft.: -
 V. Waander 512 201502483 Stb AAA
 M. Boukje fan Berltsum 201600440 Stb Ster Chipnr: 528210004464429
 MV. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: Thomas Preiss, Kevelaer

061 Zara van de Meikade 202302453 VVR M
 Geb.: 05-05-2023 Aft.: -
 V. Gosse 526 201802385 Stb AAA
 M. Annet van de Meikade 201602599 Stb Kroon AA Chipnr: 528210004465145
 MV. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: W.E. Lokhorst & Mevr. A. Bloemendal, Lunteren

062 Wendy van Dynamis 202302173 VVR M
 Geb.: 05-08-2023 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Ieke V 201801391 Stb Ster Chipnr: 528210004823958
 MV. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 Fokker/Eig.: H. & M. Maurice, Wadenoijen
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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063 Wictoria van de Meerenhoeve 202302393 VVR M
 Geb.: 13-05-2023 Aft.: -
 V. Boet 516 201602744 Stb Sport AAA
 M. Sele fan ‘e Boppelannen 200501703 Stb Ster A Chipnr: 528210000711998
 MV. Andries 415 200037791 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Savine & Pieter Priester, Mill
 Fokker: Savine & Pieter Priester, Mill

064 Ytske Elske 202302311 VVR M
 Geb.: 19-05-2023 Aft.: -
 V. Jurre 495 201102129 Stb Sport-Elite AAA
 M. Elske Onske 200901783 Stb Ster A Chipnr: 528210000783801
 MV. Mewes 438 200401257 Stb
 Fokker/Eig.: Fam. Don, Bergen op Zoom

065 Wieteke van de Heintjes Hoeve 202302389 VVR M
 Geb.: 23-05-2023 Aft.: -
 V. Gosse 526 201802385 Stb AAA
 M. Elza T. van Sessing 201701226 Stb Ster Chipnr: 528210004675121
 MV. Uldrik 457 200601504 Stb AAA
 Fokker/Eig.: H.M. Huijbregts, Knegsel

066 Ynca van de Hoeksche Hoeve 202302425 VVR M
 Geb.: 24-05-2023 Aft.: -
 V. Faust 523 201703412 Stb AAA
 M. Simmer R.S. fan Top en Twel 201300984 Stb Chipnr: 528210002987099
 MV. Norbert 444 200400578 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: SA. & CE Herweijer, Nieuw-Beijerland

067 Xara van Aaldering Friesians 202302649 VVR M
 Geb.: 06-06-2023 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Geke H 201801410 Stb Ster Chipnr: 528210004735210
 MV. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: Nick & Nienke Aaldering, Drempt
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 

65

RUBRIEK 3
Premiekeuring van entermerries
Aanvang: 09.00 - 09.20 uur Baan 2

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

068 Tsylke / D 202200204 Vb M
 Geb.: 22-02-2022 Chipnr: 528210006627643 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Dyke Hester Nynke 201701047 Stb Chipnr: 528210004666491
 MV. Aan 416 200044011 Stb
 Fokker: V.O.F. Nieuwpoort, Harmelen
 Eig.: Mevr. Masjenka van Dantzig, Heenvliet

069 Tess van het Binnenveld 202200592 Vb M
 Geb.: 24-03-2022 Chipnr: 528210006897003 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Ise van het Binnenveld 201800229 Stb Ster Chipnr: 528210004843962
 MV. Nane 492 201201609 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: M. Haerkens, Heeswijk

070 Uwke van ‘t Oostende 202200773 Vb M
 Geb.: 31-03-2022 Chipnr: 528210006580878 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Riemkje van ‘t Oostende 201302539 Stb Model AA Chipnr: 528210002984333
 MV. Tsjalke 397 199821321 Stb
 Fokker: H. Brinks, Wapserveen
 Eig.: H. & F. van Rossum, Maren-Kessel

      

               De Noord Zuid 
    Gas – Food – Drinks – Shakes – Coffee 

  

      Noord Zuid 2  Megen   0412-462442 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  

66

Veld Omheiningen
Munstraat 5
5374PG Schaijk

 (0031) 486-437965
info@veldomheiningen.nl

veldomheiningen.com
 
 

Familiebedrijf Veld Omheiningen is al jaren lang
uw specialist op het gebied van omheiningen en
poorten, denk hierbij aan het realiseren van een

paddock tot omheining voor uw tuin. 
Informeer gerust naar al onze mogelijkheden.

 
Door al het materiaal zelf te produceren, is de

klant bij Veld Omheiningen gegarandeerd van
de beste kwaliteit en deskundigheid.

 
Hiernaast bieden wij u ook een uitgebreid

assortiment aan weide- en stalbenodigdheden
zoals drinkbakken, solariums, bodemvlakkers,

hooiruiven en kruiwagens.
 

Mocht u meer informatie wensen, 
neem dan gerust contact met ons op.
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 

67

RUBRIEK 4
Premiekeuring van twentermerries
Aanvang: 09.20 - 10.00 uur Baan 2

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

071 Siepie van Phidor 202100411 Vb M
 Geb.: 03-08-2021 Chipnr: 528210006247061 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Doortje van de Kilsdonk 201701884 Stb Ster Chipnr: 528210004344803
 MV. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 Fokker: J. Philippi & mw T.M.J. van Doren, Odijk
 Eig.: R.J. Vos, Wijk en Aalburg

072 Rimkje fan Tekla State 202100521 Vb M
 Geb.: 18-03-2021 Chipnr: 528210006514458 Aft.: -
 V. Auwert 514 201600298 Stb Sport AAA
 M. Jitske fan Ramonahiem 201100190 Stb Ster Sport A Chipnr: 528210002375992
 MV. Norbert 444 200400578 Stb Sport Pref AAA
 Fokker: Mevr. B. v/d Meulen-Sijbesma & H. v/d Meulen, Twijzelerheide
 Eig.: R.J. Vos, Wijk en Aalburg

073 Sinne fan de Pellendijk 202101371 Vb M
 Geb.: 20-04-2021 Chipnr: 528210006514084 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Meine fan Thijs 201200344 Stb Ster AA Chipnr: 528210002725284
 MV. Tymon 456 200601313 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker: Mevr. S. de Graaff-Brethouwer, Westendorp
 Eig.: M.C.J. Cornelissen, Vianen

074 Rynske 202101543 Vb M
 Geb.: 16-04-2021 Chipnr: 528210006500947 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Cartiré van Mönting 200804937 Stb Ster Chipnr: 528210002264597
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: W. den Otter, Bruchem
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Optibreed XF70  

Voor de drachtige en lacterende 
merrie én het veulen  
 

Hoog energiegehalte en hoge 
verteerbaarheid  
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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075 Rikst fan de Greidpleats 202102037 Vb M
 Geb.: 05-11-2021 Chipnr: 528210006513833 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Auck fan de Greidpleats 201601473 Stb Ster AAA Chipnr: 528210004473807
 MV. Anders 451 200014251 Stb Sport-Elite A
 Fokker: A. Bouma, Nes
 Eig.: SD Stables, Mierlo

076 Sarah van de Meersche Hoeve 202102238 Vb M
 Geb.: 23-05-2021 Chipnr: 528210006514209 Aft.: -
 V. Yme 507 201501278 Stb Sport AA
 M. Jildouke fan ‘e Homar 201100349 Stb Kroon Sport AA Chipnr: 528210002507370
 MV. Uldrik 457 200601504 Stb AAA
 Fokker/Eig.: Fam. Poppeliers, Galder

077 Silke-Anne fan Midsheide 202103164 Vb M
 Geb.: 07-03-2021 Chipnr: 528210006124848 Aft.: -
 V. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 M. Alberte fân Midsheide 200805411 Stb Ster Chipnr: 528210002303298
 MV. Rindert 406 199717271 Stb Sport
 Fokker: C. Bergsma, Noordbergum
 Eig.: Hamidreza Alaghebandian, Dubai
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 

71

www.henswoude.nl

**
Frozen
semen 

available!
**

We have an EU-certified 
breeding station, which means 
that from the stallions housed 
in our station, fresh semen is 
available daily. Ordered before 
09.00 hours means delivered 
to your home or stable the 
same day if you are situated in 
the Netherlands and select 
European countries. 
The winning, processing and 
packaging of the semen 
takes place under optimal 
hygienic conditions and  
expert veterinary counseling. 

We have an EU-certified 
breeding station, which means 
that from the stallions housed 
in our station, fresh semen is 
available daily. Ordered before 
09.00 hours means delivered 
to your home or stable the 
same day if you are situated in 
the Netherlands and select 
European countries. 
The winning, processing and 
packaging of the semen 
takes place under optimal 
hygienic conditions and  
expert veterinary counseling. 

Vers sperma ‘s ochtends voor

09.00 uur telefonisch bestellen via

telefoonnummer: 06-25407126,

of Germ Aise: 06-51003902.

Alle dekgelden zijn excl. BTW,

verzendkosten en afdracht KFPS.

Elke volgende te dekken

merrie  e 50,- korting!

PAARD VAN 
HET JAAR 2022!

RUBRIEK 5
Premiekeuring van 4 jaar en oudere 
veulenboekmerries voor opname stamboek en 
eventueel sterverklaring
Aanvang: 10.00 - 10.45 uur Baan 2
 LET OP: Alle paarden van deze groep moeten om 10.00 uur klaar staan
 voor de vooropstelling

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

078 Victoria 201400572 Vb M
 Geb.: 13-04-2014 Chipnr: 528210002911769 Aft.: -
 V. Sake 449 200503180 Stb Sport AAA
 M. Indra fan ‘e Pomp 199411060 Stb Chipnr: 985120007031161
 MV. Dirk 298 198202981 Stb Sport
 Fokker/Eig.: M.M.J. Barens, Ospel

079 Ziva van het Leuven 201502449 Vb M
 Geb.: 21-06-2015 Chipnr: 528210004309192 Aft.: -
 V. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 M. Nanja van het Leuven 200400516 Stb Ster Pref Chipnr: 528210000510632
 MV. Folkert 353 199302821 Stb Sport Pref
 Fokker: Stal van het Leuven, Oss
 Eig.: J.J. van der Wielen, Oss

080 Dena van het Binnenveld 201701801 Vb M
 Geb.: 05-12-2017 Chipnr: 528210004593309 Aft.: e.w.h.
 V. Wimer 461 200702276 Stb Sport AAA
 M. Nyra van het Binnenveld 200405079 Stb Ster Chipnr: 528210000513773
 MV. Karel 370 199510851 Stb
 Fokker: M. Haerkens, Heeswijk
 Eig.: J. v/d Gijp, Strijen

081 Isa-beauke huyske fan de fjild 201800856 Vb M
 Geb.: 30-03-2018 Chipnr: 528210004710787 Aft.: -
 V. Elias 494 200900910 Stb Sport-Elite
 M. Kathinka Quasandra Z. 200304156 Stb Ster AA Chipnr: 985120007028854
 MV. Tonke 391 199816741 Stb
 Fokker: Mevr. Wilma Veldhuys, Helvoirt
 Eig.: Gabie Smulders, Gemonde
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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082 Jelka fan’t Koetsveld 201902573 Vb M
 Geb.: 04-06-2019 Chipnr: 528210006024307 Aft.: e.w.h.
 V. Alke 468 200800310 Stb Sport AA
 M. Ariane fan ‘t Koetsveld 200802405 Stb Chipnr: 528210002060945
 MV. Andries 415 200037791 Stb Sport
 Fokker/Eig.: A.O.G. Jansen & S. Munoz, Alblasserdam

083 L’ Amour D. van de Sprong 201903823 Vb M
 Geb.: 03-03-2019 Chipnr: 528210006210241 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Diamant Tr. van de Sprong 200900436 Stb Model Sport AA Chipnr: 528210002075855
 MV. Andries 415 200037791 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Mevr. A. van Kempen-Elberse, Rijkevoort
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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RUBRIEK 6A
Premiekeuring van 3 jarige veulenboekmerries
voor opname stamboek en eventueel sterverklaring
Aanvang: 09.00 - 09.45 uur Baan 3
 LET OP: Alle paarden van deze groep moeten om 09.00 uur klaar staan
 voor de vooropstelling

Jury:  Dhr. P. Bergsma, Wolvega
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld(D)
 Dhr. P. v.d. Meulen, Hardegarijp

084 Missy S.A. 202000125 Vb M
 Geb.: 21-02-2020 Chipnr: 981100004700861 Aft.: -
 V. Markus 491 201200903 Stb AAA
 M. Isis S.A. 201001735 Stb Kroon Sport Pref Chipnr: 981100002348681
 MV. Stendert 447 200501629 Stb Sport AAA
 Fokker/Eig.: A. Vanderper, West-Vleteren

085 Norah 202000150 Vb M
 Geb.: 23-02-2020 Chipnr: 528210006090477 Aft.: -
 V. Teun 505 201400668 Stb Sport AAA
 M. Tessa Amarins 201401183 Stb Ster Chipnr: 528210004115112
 MV. Tsjalle 454 200600248 Stb Sport Elite Pref AAA
 Fokker: Mevr. B. Leijendekker, Witmarsum
 Eig.: H. & F. van Rossum, Maren-Kessel

086 Noortje A. 202000161 Vb M
 Geb.: 24-02-2020 Chipnr: 528210004754676 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Zilke A. 201500998 Stb Kroon AA Chipnr: 528210004114100
 MV. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: F.H.E. Arts, Swolgen

087 Meike fan D’ oever 202000186 Vb M
 Geb.: 24-02-2020 Chipnr: 528210006260368 Aft.: -
 V. Willem 508 201501190 Stb Sport AAA
 M. Sylke fan D’ oever 201301710 Stb Ster AA Chipnr: 528210002373976
 MV. Wolfert 467 200701371 Stb Sport AAA
 Fokker: Fam. J.D. Colijn, Doeveren
 Eig.: J. v/d Gijp, Strijen
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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Stal fan de Kadyk Tsjalling de Boer

Kampioen jonge hengsten
HK 2021

 

Goedgekeurd op afstammelingen
 

 

MENNE 496 SPORT AAMENNE 496 SPORT AA

Algemeen kampioen 
HK 2022

Zeer luxe en modern gelijnde 
hengst met een uitzonderlijk 
sterk achterbeen. Afkomstig uit een sterk
bewezen preferente sportlijn.

TEUN 505 SPORT AAATEUN 505 SPORT AAA  

HERRE 524 AAAHERRE 524 AAA

Zeer luxe uitstraling, opwaartse
bouw en goede bewegingstechniek.

Veel belovende eerste jaargang
tijdens de eerste bezichtiging, 50%

ster nakomelingen

Zeer correct gebouwde hengst met veel
duurzaamheid. Met een ster percentage van

bijna 50%, scoort Menne 469 ruim voldoende
in exterieur vererving, waarbij hij sterk

verbetert in bouw en beenwerk.
 
 
 

KEURINGKLAARMAKEN | DEKSTATION | BELEREN | WEDSTRIJDSPORT | IN- EN VERKOOP | IBOP 

Kadijk 14
8464 VK Sint Johannesga

 

Tel: (06) 522 760 70 
Mail: info@stalfandekadyk.nl

Ga voor meer informatie naar: www.stalfandekadyk.nl Volg ons op social media 

Onze website, 
voor uitgebreide

hengsteninformatie 

Al onze hengsten zijn vrij van het waterhoofd- en dwerggroeigen en cornage 

Uw paard voor de keuring? 
Wij staan graag voor u klaar om uw paard professioneel keuringklaar te maken
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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088 Onyx-Ylse van ‘t Kempische Hof 202000225 Vb M
 Geb.: 03-03-2020 Chipnr: 528210006235111 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Ylse-Onyx fan ‘e Boppelannen 200704465 Stb Ster Sport AA Chipnr:     
 528210002095502
 MV. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: M. van Herk, Oirschot

089 Myneke waone p 202000274 Vb M
 Geb.: 03-01-2020 Chipnr: 528210006097675 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Waone aoneke p 201500967 Stb Chipnr: 528210004267973
 MV. Tsjalke 397 199821321 Stb
 Fokker/Eig.: J. Peeters, Hoogeloon

090 Milou H 202000313 Vb M
 Geb.: 22-02-2020 Chipnr: 528210006276543 Aft.: -
 V. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 M. Imke Wimerke 200253810 Stb Model AAA Chipnr: 985120006806718
 MV. Lolke 371 199516791 Stb Sport
 Fokker/Eig.: W.H.P. Hendriks, Reusel

091 Namasté van Zomerstaete 202000571 Vb M
 Geb.: 20-03-2020 Chipnr: 528210006247318 Aft.: -
 V. Menne 496 201200823 Stb Sport AA
 M. Hinke van de Broekstraat 200202920 Vb M Pref Prest *5 Chipnr: 985120007055300
 MV. Onne 376 199619181 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Zomerstaete B.V., Mijnsheerenland
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 6B
Premiekeuring van 3 jarige veulenboekmerries
voor opname stamboek en eventueel sterverklaring
Aanvang: 09.45 - 10.30 uur Baan 3
 LET OP: Alle paarden van deze groep moeten om 09.45 uur klaar staan
 voor de vooropstelling

Jury:  Dhr. P. Bergsma, Wolvega
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld(D)
 Dhr. P. v.d. Meulen, Hardegarijp

092 Mopcke van de Stierenweg 202000469 Vb M
 Geb.: 19-03-2020 Chipnr: 528210006092068 Aft.: -
 V. Teun 505 201400668 Stb Sport AAA
 M. Jitscke van de Stierenweg 200303043 Stb Ster Pref *4 Chipnr: 985120006390949
 MV. Jelke 367 199521381 Stb
 Fokker/Eig.: Mevr. M. van Elzakker, Lepelstraat

093 Marrichje ST.M. 202000573 Vb M
 Geb.: 17-03-2020 Chipnr: 528210006246773 Aft.: -
 V. Menne 496 201200823 Stb Sport AA
 M. Jildou ST. M. 201103547 Stb Ster Chipnr: 528210002378638
 MV. Loadewyk 431 200303203 Stb Sport-Elite AA
 Fokker: Mevr. J. Middag-Logtenberg, Lierderholthuis
 Eig.: Zomerstaete B.V., Mijnsheerenland

094 Marlyse W. van de Sprong 202002137 Vb M
 Geb.: 04-02-2020 Chipnr: 528210006209675 Aft.: -
 V. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 M. Weike fan ‘e Hynsteblom 200702035 Stb Ster Chipnr: 528210000778433
 MV. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: Mevr. A. van Kempen-Elberse, Rijkevoort

095 Mirthe van ‘t Heike 202000620 Vb M
 Geb.: 25-03-2020 Chipnr: 528210006095251 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Lowys fan ‘e Takomst 201103079 Stb Ster Chipnr: 528210002376724
 MV. Uldrik 457 200601504 Stb AAA
 Fokker/Eig.: M. Lemmen, Egchel
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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096 Nienke 202000827 Vb M
 Geb.: 04-02-2020 Chipnr: 528210006094614 Aft.: -
 V. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 M. Amber ‘fan Vels’ 200030800 Stb Kroon AA Chipnr: 985100009614644
 MV. Lolke 371 199516791 Stb Sport
 Fokker/Eig.: J.J.A. v.d. Sande, Leidschendam

097 Meijke van de Meerbos 202000843 Vb M
 Geb.: 04-06-2020 Chipnr: 528210004939338 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Poike van Rijsingen 201301498 Stb Kroon AA Chipnr: 528246002256637
 MV. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 Fokker/Eig.: M. Driessen, Erp

098 Marye L. 202000934 Vb M
 Geb.: 31-03-2020 Chipnr: 528210006246903 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Anksje P. 200804849 Stb Kroon AA Chipnr: 528210002078429
 MV. Onne 376 199619181 Stb Sport
 Fokker: C. Lukkes, Sonnega
 Eig.: A. Vanderper, West-Vleteren

099 Ofenna R 202001004 Vb M
 Geb.: 04-10-2020 Chipnr: 528210006181773 Aft.: -
 V. Markus 491 201200903 Stb AAA
 M. Fenna Ingrid B. 200903674 Stb Ster Chipnr: 528210002373259
 MV. Dries 421 200116191 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Fam. Raaijmakers, Geffen
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 6C
Premiekeuring van 3 jarige veulenboekmerries
voor opname stamboek en eventueel sterverklaring
Aanvang: 10.30 - 11.15 uur Baan 3
 LET OP: Alle paarden van deze groep moeten om 10.30 uur klaar staan
 voor de vooropstelling

Jury:  Dhr. P. Bergsma, Wolvega
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld(D)
 Dhr. P. v.d. Meulen, Hardegarijp

100 Mefrou van Dynamis 202001112 Vb M
 Geb.: 04-05-2020 Chipnr: 528210006247163 Aft.: -
 V. Tjebbe 500 201400541 Stb Sport AAA
 M. Aafke van het End 200801279 Stb Ster Chipnr: 528210002076157
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: H. & M. Maurice, Wadenoijen

101 Minne fan ‘t Hoolven 202001144 Vb M
 Geb.: 04-10-2020 Chipnr: 981100004762086 Aft.: -
 V. Jurre 495 201102129 Stb Sport-Elite AAA
 M. Venne Teske Z. 200600988 Stb Kroon AA Chipnr: 528210000821753
 MV. Sape 381 199732061 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Dhr. Roel Delbroek, Oudsbergen

102 Noor-Th-R 202001190 Vb M
 Geb.: 04-10-2020 Chipnr: 528210004836464 Aft.: -
 V. Omer 493 201202705 Stb Sport AA
 M. Thirza h R 201403045 Stb Ster Chipnr: 528210002968780
 MV. Pier 448 200501700 Stb Sport AA
 Fokker/Eig.: J.H. Rietveld, Sprang-Capelle

103 Nova Fan Dulve 202001283 Vb M
 Geb.: 14-04-2020 Chipnr: 528210006222409 Aft.: -
 V. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 M. Ava fan Dulve 201602364 Stb Ster Sport Chipnr: 528210004470754
 MV. Tsjalke 397 199821321 Stb
 Fokker: Fam. Rozema, Kootstertille
 Eig.: Stoeterij Galloper, Berkel en Rodenrijs
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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104 Naomi van de Bommelhoeve 202001406 Vb M
 Geb.: 27-04-2020 Chipnr: 528210006246901 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Ankie fan Getswerdersyl 200804868 Stb Ster Chipnr: 528210002261114
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: W. v.d. Bunt, Wadenoyen

105 Nine fan de Poortershoek 202001541 Vb M
 Geb.: 25-04-2020 Chipnr: 528210006225655 Aft.: -
 V. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 M. Nienke van de Slingeberghoeve 200402269 Stb Ster Chipnr: 528210000524935
 MV. Onne 376 199619181 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Dhr. J.D. Speelpenning & A.J. Speelpenning-Reijtenbagh, Rockanje

106 Nienke van de Terp 202001564 Vb M
 Geb.: 20-04-2020 Chipnr: 528210006246736 Aft.: -
 V. Ulbrân 502 201400483 Stb Sport AAA
 M. Margrietha 201200662 Stb Ster Chipnr: 528210002371864
 MV. Tsjalle 454 200600248 Stb Sport Elite Pref AAA
 Fokker/Eig.: J.H.A.A. Stadhouders, Geffen

107 Maxima M. van de Sprong 202002133 Vb M
 Geb.: 22-02-2020 Chipnr: 528210006209812 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Majesteit Tr. van de Sprong 201202818 Stb Ster Chipnr: 528210002798193
 MV. Norbert 444 200400578 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. A. van Kempen-Elberse, Rijkevoort
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 6D
Premiekeuring van 3 jarige veulenboekmerries
voor opname stamboek en eventueel sterverklaring
Aanvang: 11.15 - 12.00 uur Baan 3
 LET OP: Alle paarden van deze groep moeten om 11.15 uur klaar staan
 voor de vooropstelling

Jury:  Dhr. P. Bergsma, Wolvega
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld(D)
 Dhr. P. v.d. Meulen, Hardegarijp

108 Meikje-V-R 202002004 Vb M
 Geb.: 05-07-2020 Chipnr: 528210004836378 Aft.: -
 V. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 M. Veikje-C. van de Wijdewormer 199814010 Stb Ster Pref *4 Chipnr: 985100006328326
 MV. Wander 352 199111221 Stb
 Fokker: J.H. Rietveld, Sprang-Capelle
 Eig.: Mevr. Julia Rietveld, Sprang-Capelle
 
109 Meiske fan Dulve 202001706 Vb M
 Geb.: 05-03-2020 Chipnr: 528210006188568 Aft.: -
 V. Fonger 478 200903499 Stb Sport AAA
 M. Lief fan Dulve 201104374 Stb Kroon Sport AA Chipnr: 528210002698298
 MV. Gjalt 426 200244671 Stb Sport
 Fokker: Mevr. W.P.H. van Tilborg, Wijk en Aalburg
 Eig.: Stoeterij Galloper, Berkel en Rodenrijs

110 Marquise Z. van de Sprong 202002136 Vb M
 Geb.: 03-03-2020 Chipnr: 528210006210326 Aft.: -
 V. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 M. Zirkonia D. van de Sprong 201501805 Stb Ster Chipnr: 528210004299718
 MV. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. A. van Kempen-Elberse, Rijkevoort

111 Oeh Lala van Zomerstaete 202000575 Vb M
 Geb.: 22-03-2020 Chipnr: 528210006162614 Aft.: -
 V. Menne 496 201200823 Stb Sport AA
 M. Hinke van de Broekstraat 200202920 Vb M Pref Prest *5 Chipnr: 985120007055300
 MV. Onne 376 199619181 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Zomerstaete B.V., Mijnsheerenland
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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112 Naomi H 202002362 Vb M
 Geb.: 16-05-2020 Chipnr: 528210006234602 Aft.: -
 V. Willem 508 201501190 Stb Sport AAA
 M. Jilke H. 201102526 Stb Ster Chipnr: 528246002115602
 MV. Maurus 441 200403319 Stb Sport
 Fokker/Eig.: W.H.P. Hendriks, Reusel

113 Meinke 202002222 Vb M
 Geb.: 25-04-2020 Chipnr: 528210006264709 Aft.: -
 V. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 M. Jacoba B. 201101642 Stb Ster Chipnr: 528210002601869
 MV. Norbert 444 200400578 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: J.A.R. van Oss, Berghem

114 Maartje 202002282 Vb M
 Geb.: 23-05-2020 Chipnr: 528210006247123 Aft.: -
 V. Menne 496 201200823 Stb Sport AA
 M. Greetje 201000618 Stb Ster Chipnr: 528210002388707
 MV. Harmen 424 200223361 Stb Sport
 Fokker/Eig.: F. Schoenmakers, Oirschot



22

besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 6E
Premiekeuring van 3 jarige veulenboekmerries
voor opname stamboek en eventueel sterverklaring
Aanvang: 12.00 - 12.45 uur Baan 3
 LET OP: Alle paarden van deze groep moeten om 12.00 uur klaar staan
 voor de vooropstelling

Jury:  Dhr. P. Bergsma, Wolvega
 Mevr. U. Beissner, Bielefeld(D)
 Dhr. P. v.d. Meulen, Hardegarijp

115 Noralien fan de Ketting 202002208 Vb M
 Geb.: 20-05-2020 Chipnr: 528210006210785 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Rhanylien C. fan de Ketting 200503274 Stb Ster Pref AA *4 Chipnr: 528210000579311
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker: L. Spanenburg, Boxtel
 Eig.: W.E. Lokhorst, Ederveen

116 Neeltje van d’n Meulenpad 202002391 Vb M
 Geb.: 28-05-2020 Chipnr: 528210006134978 Aft.: -
 V. Matthys 504 201201682 Stb Sport-Elite AAA
 M. Idske van d’n Meulenpad 201001516 Stb Ster Chipnr: 528210002394601
 MV. Gjalt 426 200244671 Stb Sport
 Fokker/Eig.: J.M. Janssen, Vogelwaarde

117 Maylin van Zomerstaete 202002430 Vb M
 Geb.: 16-05-2020 Chipnr: 528210006311848 Aft.: -
 V. Teun 505 201400668 Stb Sport AAA
 M. Unia van Stal Linde 200601279 Stb Ster Chipnr: 528210000514655
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Zomerstaete B.V., Mijnsheerenland

118 Nikita von Frieden 202002559 Vb M
 Geb.: 06-06-2020 Chipnr: 528210006097333 Aft.: -
 V. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 M. Liefke fon Frieden 201102749 Vb M Chipnr: 528210002376914
 MV. Haitse 425 200231761 Stb Sport-Elite
 Fokker/Eig.: B.W.P.J. Struker, Bedburg Hau
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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119 Mette van Raepshille 202002603 Vb M
 Geb.: 06-08-2020 Chipnr: 528210006247009 Aft.: -
 V. Tymen 503 201401505 Stb Sport-Elite AAA
 M. Rosa fan ‘e Hartstun 201300731 Stb Kroon Sport AAA Chipnr: 528210002391786
 MV. Maurus 441 200403319 Stb Sport
 Fokker/Eig.: A.G.G. Schrauwen, Strijen

120 Minthe van de Oudekleefsebaan 202002889 Vb M
 Geb.: 21-06-2020 Chipnr: 528210006310388 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Silke van de Oude Kleefsebaan 201302607 Stb A Chipnr: 528210002371940
 MV. Uldrik 457 200601504 Stb AAA
 Fokker: G. van Rossum, Overasselt
 Eig.: H. van der Waal, Hooge Zwaluwe

121 Nienke 202003059 Vb M
 Geb.: 22-06-2020 Chipnr: 528210006292906 Aft.: -
 V. Gerben 479 201000762 Stb Sport AAA
 M. Hieke v.d. Peester Hoeve 201001466 Stb Ster AA Chipnr: 528210002379188
 MV. Pier 448 200501700 Stb Sport AA
 Fokker: J. Loopers, Alteveer
 Eig.: Dhr. Nicky Slegers, Nuenen

De Mariahoeve is een perfecte uitvalsbasis voor allerlei
uitstapjes in Grenspark Groot Saeftinghe. Daarnaast is de
hoeve de thuisbasis van Saeftinghe Zilt, waar binnendijks
exclusieve zeegroenten, zoals zeekraal en lamsoor worden

geteeld. Nieuwsgierig naar de zilte zaligheden? 
Kom proeven...

Maar De Mariahoeve staat vooral bekend om haar
‘boer’gondische maaltijden, bereid van pure en verse

streekproducten. Wat dacht je van een heerlijke barbecue met
het lekkerste vlees uit de regio, met daarbij bijgerechten zoals

verse zilte aardappelsalade? Tot ziens!

CONTACT

Kom 'boer'gondisch

genieten!

www.opdemariahoeve.nl
welkom@opdemariahoeve.nl
+31 (0)6 22 37 68 86
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 7
Premiekeuring van vier jaar en oudere 
stamboekmerries voor sterverklaring
Aanvang: 10.45 - 11.30 uur Baan 2

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

122 Witha fan de Groenesteegh 201501346 Stb
 Geb.: 05-04-2015 Chipnr: 528210004271344 Aft.: -
 V. Hette 481 201002347 Stb Sport AAA
 M. Joys Boszorg 199517910 Stb Ster Pref *6 Chipnr: 528246001016579
 MV. Jurjen 303 198503031 Stb
 Fokker: B.M. Bulthuis & B.P. van Teeffelen, Wamel
 Eig.: Dhr. Jaap Swinkels, Oirschot

123 Feike fan aon it spoarwei 201700173 Stb
 Geb.: 25-02-2017 Chipnr: 528210004507475 Aft.: -
 V. Markus 491 201200903 Stb AAA
 M. Lonneke G. 201102502 Stb Ster Chipnr: 528210002376924
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker: D.G.M. Schoenmakers, Gilze
 Eig.: F.C.J. van de Vijfeyken, Helmond

124 Femke fan D’ oever 201700443 Stb
 Geb.: 03-11-2017 Chipnr: 528210004464880 Aft.: -
 V. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 M. Minke van het End 200404091 Stb Kroon AA Chipnr: 528210000520697
 MV. Wikke 404 199903451 Stb Sport
 Fokker/Eig.: Fam. J.D. Colijn, Doeveren

125 Diana út de Westereen 201701510 Stb
 Geb.: 05-03-2017 Chipnr: 528210004506742 Aft.: -
 V. Markus 491 201200903 Stb AAA
 M. Amerenske 200000900 Stb Ster Chipnr: 985100009655653
 MV. Tsjerk 328 199008331 Stb Sport Pref
 Fokker: Mts. A.F.P.W. Kamminga, De Westereen
 Eig.: Mevr. Monique Hendriks, Berlicum
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Markus 491 Sport 
(( (((((((((( ((((

Fonger 478 Sport
(( ((((((((( (((((

Menne 496 Sport
(( (((((((((( (((((

Tymen 503  Sport
(((((((((((( ((( (((

Wardy 509 Sport
(Hette x Goffert)  

Dekstation Gaasterland
                            

                     

                                                             

( (((( ((((((((((((((((

van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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126 Kae Wille T 201900080 Stb
 Geb.: 02-02-2019 Chipnr: 528210004864874 Aft.: -
 V. Julius 486 201102814 Stb Sport-Elite AAA
 M. Wille H.I. 200700896 Stb Kroon AAA Chipnr: 528210002021067
 MV. Harmen 424 200223361 Stb Sport
 Fokker: P. Botah, Maren-Kessel
 Eig.: J.A. Toonen, Maren-Kessel

127 Kim 201900665 Stb TE KOOP
 Geb.: 30-03-2019 Chipnr: 528210004864933 Aft.: -
 V. Jouwe 485 201102076 Stb Sport AAA
 M. Brechje S. 200800609 Stb Ster Chipnr: 528210002078178
 MV. Lolke 371 199516791 Stb Sport
 Fokker: M.A. Janssen, Weert
 Eig.: D. van Duijvenbode en J. van Duijvenbode., Amstelveen

128 Janna fan ‘e Sjongedyk 201901447 Stb
 Geb.: 05-01-2019 Chipnr: 528210006034832 Aft.: -
 V. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 M. Wybrig Fan e Sjongedijk 201501843 Stb Ster Chipnr: 528210004259462
 MV. Wylster 463 200704635 Stb Sport-Elite AAA
 Fokker: F.P. Hettinga, Burgwerd
 Eig.: M.M.J. Schijven, Meijel

129 Karinette Vrouwkje 201902042 Stb
 Geb.: 15-05-2019 Chipnr: 528210006062472 Aft.: -
 V. Hette 481 201002347 Stb Sport AAA
 M. Typies Vrouwkje 200601753 Stb Ster Chipnr: 528210000769372
 MV. Jakob 302 198503021 Stb Sport
 Fokker: J.G. v.d. Linden, Terwispel
 Eig.: Mevr. Mascha Hatt-Sa, Nijkerk
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 8
Premiekeuring van vier t/m zesjarige stermerries
Aanvang: 11.30 - 12.00 uur Baan 2

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

130 Elza .M .R 201701406 Stb Ster
 Geb.: 16-04-2017 Chipnr: 528210004660085
 Laatste werpdatum: 02-05-2021 Aft.: -
 V. Hessel 480 201000839 Stb Sport AA
 M. Memke M. 199621230 Stb Ster Pref *7 Chipnr: 985100009583642
 MV. Oeds 318 198803181 Stb
 Fokker/Eig.: J.H. Rietveld, Sprang-Capelle

131 Hertogin Boszorg 201801045 Stb Ster
 Geb.: 04-01-2018 Chipnr: 528210004864514
 Laatste werpdatum: 20-02-2022 Aft.: -
 V. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 M. Vorstin Boszorg 201401506 Stb Chipnr: 528210004111940
 MV. Pier 448 200501700 Stb Sport AA
 Fokker/Eig.: Stoeterij Boszorg B.V., St. Anthonis

132 Leentje van de Meerbos 201900988 Stb Ster
 Geb.: 16-04-2019 Chipnr: 528210006024382
 Laatste werpdatum: 16-03-2023 Aft.: -
 V. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 M. Dagmar van de Oostwal 200903756 Stb Kroon AAA Chipnr: 528246001039148
 MV. Meinse 439 200401387 Stb
 Fokker/Eig.: M. Driessen, Erp

133 Jikke v.d. Shamrock 201901105 Stb Ster
 Geb.: 04-12-2019 Chipnr: 528210004874078
 Laatste werpdatum: 14-03-2023 Aft.: -
 V. Tiede 501 201400450 Stb Sport AAA
 M. Tjill v.d. Shamrock 201402026 Stb Ster Chipnr: 528210002985866
 MV. Bartele 472 200801089 Stb Sport AAA
 Fokker: A.G. Karnebeek, Beckum
 Eig.: Dhr. Roel Delbroek, Oudsbergen
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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134 Luna m 201902104 Stb Ster
 Geb.: 05-12-2019 Chipnr: 528210006021658 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Ilse ut ‘e Reiden 200215150 Stb Ster Chipnr: 985120006817884
 MV. Olrik 383 199615601 Stb Sport
 Fokker: Dhr. J. Mulder, Bakkeveen
 Eig.: Fam. Raaijmakers, Geffen
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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RUBRIEK 9
Premiekeuring van zeven jaar en oudere 
stermerries
Aanvang: 12.00 - 12.20 uur Baan 2

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

135 Sterre Sapke 200503515 Stb Ster
 Geb.: 16-04-2005 Chipnr: 528210000573239
 Laatste werpdatum: 03-06-2023 Aft.: -
 V. Jasper 366 199520431 Stb Sport Elite Pref
 M. Sapke 198911090 Stb Ster Chipnr: 985100006464018
 MV. Tjimme 275 197902751 Stb
 Fokker: P. van Praag, Waardenburg
 Eig.: Monica de Boer-Lastdrager, Wouwse Plantage

136 Vloraine van Bedem 201400851 Stb Ster
 Geb.: 25-04-2014 Chipnr: 528210002984643
 Laatste werpdatum: 09-03-2023 Aft.: -
 V. Beart 411 200008071 Stb Sport Pref
 M. Loraine Boszorg 200300184 Stb Ster Pref Prest *7 Chipnr: 985120006850336
 MV. Feitse 293 198302931 Stb Preferent
 Fokker: Dhr. C. van de Belt, Dedemsvaart
 Eig.: Stoeterij Boszorg B.V., St. Anthonis

137 Aafke van de rijsakker 201600010 Stb Ster Sport A
 Geb.: 18-01-2016 Chipnr: 528210004466621
 Laatste werpdatum: 19-04-2022 Aft.: -
 V. Hessel 480 201000839 Stb Sport AA
 M. Lysbeth v.d. Hiddemawei 200305293 Stb Ster Chipnr: 985120007062633
 MV. Sape 381 199732061 Stb Sport
 Fokker: J.A. van Gellicum, Rumpt
 Eig.: M.C.J. Cornelissen, Vianen
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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Rubriek 10
Premiekeuring van Kroonmerries
Aanvang: 12.20 - 12.45 uur Baan 2

Jury:  Dhr. M. Gasseling, Didam
 Dhr. D. Brummel, Epe
 Mevr. E. van Gastel, Leusden(aspirant)

138 Alexia van de Olde Mette Moate 201600151 Stb Kroon AA
 Geb.: 28-02-2016 Chipnr: 528210004335842
 Laatste werpdatum: 24-05-2021 Aft.: -
 V. Epke 474 200903966 Stb Sport-Elite AAA
 M. Jildau van de Olde Mette Moate 201100467 Stb Ster A Chipnr: 528210002372485
 MV. Uldrik 457 200601504 Stb AAA
 Fokker: A.A.M. Schut, Hengelo
 Eig.: G. van Rossum, Overasselt

139 Amalia van de Heemstede 201601324 Stb Kroon AAA
 Geb.: 29-04-2016 Chipnr: 528210004335885
 Laatste werpdatum: 12-03-2022 Aft.: -
 V. Jehannes 484 201100004 Stb Sport-Elite AAA
 M. Lady-Nora van de Heemstede 201102901 Stb Ster Pref *4 Chipnr: 528210002694676
 MV. Norbert 444 200400578 Stb Sport Pref AAA
 Fokker/Eig.: Mevr. J.G. Peek-Lanser, Houten

140 Brecht fan Galinga State 201601693 Stb Kroon Sport AA
 Geb.: 05-05-2016 Chipnr: 528210004225353
 Laatste werpdatum: 13-02-2023 Aft.: -
 V. Pier 448 200501700 Stb Sport AA
 M. Klaske fan Galinga State 201101253 Stb Ster Sport A Chipnr: 528210002734218
 MV. Tsjalle 454 200600248 Stb Sport Elite Pref AAA
 Fokker: Joh. Oosterhaven, Tzum
 Eig.: Dhr. Nicky Slegers, Nuenen

141 Ciara S.R. 201602933 Stb Kroon Sport
 Geb.: 07-01-2016 Chipnr: 528210004469917
 Laatste werpdatum: 15-05-2023 Aft.: -
 V. Alwin 469 200801759 Stb Sport Pref AAA
 M. Ypie S.R. 200701948 Stb Ster Pref *5 Chipnr: 528210000777441
 MV. Doaitsen 420 200106691 Stb Sport
 Fokker: Sj. Ruiter, Nij Beets
 Eig.: A. Vanderper, West-Vleteren
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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van de ledenraad

Door Mirella van Leeuwen

Afgelopen jaar is de Ledenraad bijeengekomen tijdens de 
voorjaarsvergadering op vrijdag 20 mei en tijdens de le-
denraadsdag op zaterdag 29 oktober. We kijken terug op 
een jaar waarin we op een prettige manier hebben kunnen 
samenwerken en mooie stappen hebben gezet richting de 
toekomst. 

De voorjaarsvergadering werd voorafgegaan door de re-
giovergadering. Deze vond voor onze regio plaats op dins-
dag 10 mei in zaal de Schuttershof te Esbeek. Er waren in 
totaal 30 aanwezigen. Een afvaardiging van het bestuur, de 
kantoororganisatie, inspectie en de fokkerijraad zorgde voor 
veel input met mooie diepgang en goede gesprekken in een 
fijne sfeer. 

Besproken punten waren onder andere een toelichting op 
de begroting en een gesprek over het vinden van nieuwe 
potentieel bestuursleden. Op de vraag of een bestuurslid 
in een uitzonderlijk geval langer dan de normale termijn 
aan mag blijven werd door de regio positief gereageerd, 
mits dit echt noodzakelijk is om oude kennis te behouden 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen. Alle aanwe-
zigen stemden voor het wijzigen van de gedragscode van 
het KFPS. Er is toegelicht dat er vanaf dit jaar gehandhaafd 
wordt op het aangepaste toiletteerreglement, waarbij de 
nadruk ligt op het niet afscheren van de tastharen en het 
niet uitscheren van de oren. Besproken is dat dit in de com-
municatie duidelijk kenbaar wordt gemaakt.  

De Fokkerijraad gaf aan naar 0 te willen met het aantal ri-
sicoparingen. Nu worden er nog jaarlijks enkele risicoparin-
gen gedaan. Het idee van de Fokkerijraad is om een boete op 
te leggen als een fokker toch voor een risicoparing kiest. De 
peiling geeft aan dat iedereen het hiermee eens is. 

Vanuit de inspectie licht Jan Hellinx de focus punten van 
de jury tijdens het keuringsseizoen toe. Naast de eerderge-
noemde afspraken over toiletteren waar de jury nauw op 
toe zal zien, benoemd Jan ook duidelijk ‘Functionaliteit i.p.v. 
Spectaculariteit’: voldoende rust en minder zweepgebruik 
in het voorbrengen. Hier wordt ook nauw op toegezien. Ook 
werd aangegeven dat de livestream tijdens de keuringen 
behouden blijft, hierop werd zeer positief gereageerd. 

De Structuurcommissie wordt toegelicht, waarin leden van-
uit ledenraad, bestuur en directie plaats hebben. De thema’s 
waar de structuurcommissie aan werkt zijn: 
1. Totale bestuurbaarheid (governance) KFPS 
2. Structuur Buitenland
3. Structuur Binnenland (regio’s en fokverenigingen)

De aanleiding van de structuurcommissie is ervoor te zor-
gen dat de governance van de vereniging echt klopt, vooral 
bij buitenland is dat nu niet het geval. Daarnaast wil de 
structuurcommissie de structuur van de vereniging toe-
komstproof maken. 

De fokkerijraad bracht nog enkele bespreekpunten in: 
•	 Huidige stand van zaken onderzoek naar megaoeso-

phagus (slokdarmverwijding).
•	 Ideeën over het stimuleren van het gebruik van laag-

verwante merries en hengsten. 
•	 Ideeën over deklimitering en outcross, duurzaamheid, 

welzijn en karakter. 
De fokkerijraad was nieuwsgierig naar de mening van de 
leden hierover, er zijn goede gesprekken over gevoerd. 

In de ledenraadsvergadering op 20 mei in Zwolle zijn meer-
dere nieuwe ledenraadsleden vanuit andere regio’s aanwe-
zig als toehoorder. Aan het einde van de vergadering zijn 
deze leden officieel in functie getreden. In de vergadering 
is afgesproken dat de nieuwe ledenraadsleden ook bij het 
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besloten gedeelte van de vergadering aanwezig mogen zijn, 
in het kader van een warme overdracht. 

Besproken wordt dat het regelmatig voorkomt dat leden 
naar een regiovergadering gaan waar ze vanuit hun post-
codegebied niet lid zijn. Dat is geen probleem, echter is het 
stemrecht voorbehouden aan degene die in de desbetref-
fende regio wonen. Dit wordt door het KFPS in de commu-
nicatie duidelijker meegenomen. 

Binnen de Ledenraad leeft breed het gevoel dat de matrix 
mogelijkerwijs een behoorlijk zware wissel trekt op het vin-
den van een bestuurskandidaat, en ook binnen andere ge-
ledingen van het stamboek. De structuurcommissie neemt 
dit mee in haar weg naar het vinden van een nieuwe gover-
nance-structuur. Het voorleggen aan de structuurcommis-
sie heeft warme instemming van het bestuur ten behoeve 
van de bemensing van geledingen.

Bij agendapunt 5 wordt toelichting gegeven over de post 
‘overige kosten 2021’ Het jaarverslag is op te vragen, maar 
de ledenraad vraagt om in de volgende editie van het jaar-
verslag een klein staatje toe te voegen in het kader van de 
openheid. Dit wordt toegezegd. De accountant heeft een 
goedgekeurde verklaring bij de jaarrekening afgegeven. 
De jaarrekening ziet er beter uit dan verwacht, doordat 
conform afspraak een beroep is gedaan op coronasteun-
maatregelen, volgens een door de overheid voorgeschreven 
berekening. De jaarrekening wordt vastgesteld en er wordt 
decharge verleend aan het bestuur. 

De voorstellen voor nieuwe vergoedingen voor de juryleden, 
ringmeesters, paspoortconsulenten en chip- en meetteam 
en de bestuursvergoeding worden na overleg vastgesteld. 
Tevens wordt positief gestemd op het voorstel om de ver-
goedingen voortaan te indexeren en hierbij aan te sluiten 
op de sport-CAO. 

Wilbert Lucius is in de vergadering aftredend vanuit zijn 
rol in de vertrouwenscommissie. Wilbert, ook namens onze 
club hartelijk dank voor jouw inzet en bijdrage aan het be-

langrijke werk van de vertrouwenscommissie! 

In de statuten wordt met instemming van de ledenraad de 
zittingsduur van bestuursleden verlengt met 1 jaar. In de 
gedragscode worden enkele wijzigingen met goedkeuring 
van de ledenraad doorgevoerd. De wijziging in het keu-
ringsreglement met betrekking tot het toiletteren wordt 
aangenomen en afgesproken wordt dat er ook gehandhaafd 
wordt. Bij risicoparingen is afgesproken dat de fokker eerst 
een waarschuwing krijgt en bij een tweede overtreding een 
boete. KFPS zal veel aan voorlichting blijven doen. Het voor-
stel voor verhoging van de eis voor de aanlegtesten van 75 
naar 77 punten wordt verworpen. Het voorstel over de be-
naming van cornage, waarbij ‘geen bemerkingen’ aangepast 
wordt naar ‘in orde’ wordt geaccordeerd door de ledenraad. 

Het bestuur vraagt de mening van de ledenraad over een 
pilot om in het najaar themabijeenkomsten te organiseren 
in plaats van een regiovergadering. Dit om te proberen meer 
leden naar de bijeenkomsten te krijgen, waar naast de ur-
gente agendapunten ook een inhoudelijk component ver-
zorgd wordt. Hierop wordt akkoord gegeven.  
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